
SODOMA GOMORA. Slovenské štátne médiá
za vaše peniaze propagujú pred Vianocami
zvrátený deviantný festival LGBT+. A záštitu
nad tým svinstvom drží samozrejme Sorosova
onuca zo smetiska (VIDEO)
- CZ24 News | 22. listopadu 2023

SLOVENSKO: Rádio Slovensko vo svojom spravodajstve a RTVS na svojej stránke propagujú
pred Adventom LGBT+ filmový festival aj diskusiu o kvír budúcnosti na Slovensku. Šéf
ĽSNS Kotleba sa v reakcii obrátil na ministerku kultúry Šimkovičovú: „Skutočne musia aj
naďalej daňoví poplatníci platiť za takéto veci zo svojich peňazí? Ľudia Ti dali vo voľbách
dôveru, tak, prosím, konaj!“

Záštitu nad festivalom filmov o inakosti (FFi) prevzali prezidentka Slovenskej republiky Zuzana
Čaputová, verejný ochranca práv Róbert Dobrovodský a starosta mestskej časti Bratislava-Staré
Mesto Matej Vagač. To všetko za hlasnej podpory verejnoprávnej RTVS.

Zažijeme doteraz najväčší festival filmov o inakosti. Najväčším vo svojej histórii bude Filmový festival
inakosti (FFI) 2023. V poradí 17. ročník so sloganom Inakosť spája prinesie viacero noviniek,
ocenené snímky i kultové diela. Premietne ich od stredy 22. do utorka 28. novembra 2023 v piatich
klubových kinách v širšom centre Bratislavy. Informuje RTVS na svojej stránke.

Riaditeľka festivalu Zita Hosszúová avizovala viac než 30 dlhometrážnych, vyše 40 krátkometrážnych
filmov a bohatý sprievodný program. Prvýkrát sa stáva súčasťou festivalu inKonferencia zameraná na
práva a postavenie LGBTI+ ľudí a Zita Hosszúová dodala: „Špeciálnym sprievodným programom
bude Industry program pre študentov filmových škôl, kde budú mať možnosť zoznámiť sa s
tým, ako sa scenáristicky a režijne chopiť queer postáv v ich tvorbe.“

Patrónkou podujatia takmer od jeho samého začiatku v roku 2009 je herečka Zuzana Kronerová,
ktorá dodala: „V každej normálnej krajine takýto festival existuje, a možnože nie jeden.
Podporujem inakosť ako takú a som dosť znepokojená z toho, že v našej krajine ideme
akýmsi spätným chodom, smerom do stredoveku. Dúfam, že sa to zmení.“ 

Podporu FFI vyjadril aj jeho ďalší patrón Richard Stanke. Festival s kvalitnými filmami tiež označil za
jednu z akcií, ktorá by mala búrať predsudky a herec dodal: „Vzájomná úcta, rešpekt by mala byť
súčasť nášho života.“ 

Dejiskom FFI 2023 budú Slovenská národná galéria, kde počas rekonštrukcie premieta Kino
Lumiére. Ďalej aj kinosála FTF VŠMU rovnako ako kiná Mladosť, Nostalgia a Film Europe.

Záštitu nad podujatím prevzali prezidentka Slovenskej republiky Zuzana Čaputová, verejný ochranca
práv Róbert Dobrovodský a starosta mestskej časti Bratislava-Staré Mesto Matej Vagač. Riaditeľka
FFi Zita Hosszúová to komentovala slovami: „Veľmi nás to teší a nesmierne si to vážime.“

Skutočnosť, že sa Filmový festival inakosti koná už po 17. raz, podľa ombucmana hovorí nielen o jeho
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pevnej tradícii v rámci filmových festivalov, ale aj o záujme verejnosti či dokonca potrebe otvárať
určité témy a Róbert Dobrovodský dodal: „Je to práve film, prostredníctvom ktorého sa dá
citlivo priblížiť každodenný život, ale aj problémy LGBTI+ ľudí, ktorí sú často vystavení
vlne nepochopenia, netolerancii a mnohým predsudkom. Filmový festival preto považujem
za mimoriadne prínosný z hľadiska osvety a edukácie, rúcania bariér medzi „akoby“ dvoma
svetmi… máme len jeden svet, do ktorého patria všetci bez akýkoľvek rozdielov.“

„Slovné spojenie „gender ideológia“ sa nadužívalo v našej krajine počas predvolebnej
kampane do Národnej rady Slovenskej republiky a poslúžilo aj slovenským biskupom v
pastierskych listoch,“ informuje RTVS na svojej stránke a zároveň avizuje Diskusiu o kvír
budúcnosti na Slovensku, kde si dúhoví kresťania pozvali do debaty teológa Jozefa Žuffu a filozofa
Lukáša Jeníka.

„Milá Maťka, viem, že máš toho veľa, ale prosím Ťa, pozri sa na to, čo sa deje v Rádiu
Slovensko! Dnes okolo 12:20 viac než 3 minúty trvajúca propagácia LGBT festivalu Inakosť
v relácii Rádiožurnál! Skutočne musia aj naďalej daňoví poplatníci platiť za takéto veci zo
svojich peňazí? Ľudia Ti dali vo voľbách dôveru, tak, prosím, konaj!,“ uviedol predseda ĽSNS
Marian Kotleba na sociálnej sieti v reakcii na spravodajský príspevok verejnoprávneho rozhlasu,
ktorý bol dnes na obed odvysielaný v spravodajskej relácii Rádiožurnál a ktorý aj zverejnil na
YouTube.

Viac už v samotnom zvukovom zázname z vysielania Rádia Slovensko:
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